
Vragen van de SP aan wethouder Van der Want over continuïteit jeugdzorg en tarieven 

Op 12 mei 2018 las de SP in de krant dat het contract met Altrecht niet verlengd is omdat er 

enorm lage tarieven zouden worden betaald door de regio Gooi en Vechtstreek. Altrecht stelt: 

“Deze regio zit echt helemaal aan de onderkant wat betreft tarieven.”  

1. Kan de wethouder vertellen wat de tarieven zijn? 

2. Zit de regio Gooi en Vechtstreek landelijk echt aan de onderkant wat betreft de 

tarieven? 

3. Kan de wethouder ons inzicht verschaffen wat betreft tarieven in relatie tot andere 

regio’s? 

4. Heeft de jeugdzorg in de regio wachtlijsten? 

a. Zo ja, kan de wethouder ons inzicht gespecificeerd naar zorgvraag hierin 

verschaffen? 

 


